
Komisia kultúry a cestovného ruchu pri MsZ Trenčín 

Zápisnica 

 

zo zasadnutia KKaCR pri MsZ Trenčín konaného dňa 17.09.2024 o 13:00 hod. 

v Sobášnej sieni na I. poschodí MsÚ, Mierové námestie 1/2, Trenčín 

Prítomní: 

1. Ing. Tomáš Vaňo (predseda) 
2. Mgr. Martin Petrík (člen) 
3. Mgr. Kamil Bystrický (člen) 
4. Mgr. Zuzana Mišáková, Dis. art. (člen) 
5. Dominik Gabriel (člen) 
6. Martin Potočný (odborník)  
7. Martin Barčák (člen) 

Ospravedlnení: 

8. Mgr. Ľubomír Bobák (odborník) – ospravedlnený 

Garanti: 

9. Ing. Janka Sedláčková 

10. Mgr. Michaela Třetinová 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Vyjadrenie k žiadosti o. z. Občania pre Trenčín – výpožička KS Zlatovce 
3. Rôzne 

Bod 1) Otvorenie 

p. Vaňo – privítal prítomných a zároveň vyzval na doplnenie programu. Nakoľko nikto 

z prítomných nemal žiaden návrh na doplnenie pristúpilo sa k hlasovaniu o schválení 

programu. 

Hlasovanie: ZA:  6 (T. Vaňo, M. Petrík, K. Bystrický, Z. Mišáková, D. 
Gabriel, M. Barčák) 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 

Program zasadnutia KKaCR bol schválený. 



Program zasadnutia KKaCR bol schválený nasledovne: 
1. Otvorenie 
2. Vyjadrenie k žiadosti o. z. Občania pre Trenčín – výpožička KS Zlatovce 
3. Rôzne 

Bod 2) Vyjadrenie k žiadosti o. z. Občania pre Trenčín – výpožička KS Zlatovce 

p. Vaňo – vyzval p. Sedláčkovú o predstavenie žiadosti. 

p. Sedláčková – stručne informovala o žiadosti o.z. Občania pre Trenčín, ktoré žiada 

o predĺženie výpožičky objektu KS Zlatovce na dobu neurčitú. K žiadosti priložili aj 

materiál o využívaní KS Zlatovce. 

p. Vaňo – otvoril diskusiu 

p. Petrík – sa dopytoval na výsledok spoločnej finančnej a majetkovej komisie 

a komisie kultúry a cestovného ruchu zo spoločného stretnutia v apríli 2024. 

p. Barčák –  informoval p. Petríka, že zo spoločného stretnutia nevzišlo konkrétne 

rozhodnutie pre vyriešenie tejto otázky. 

p. Mišáková – doplnila p. Barčáka, že v súčasnosti nemáme lepšie riešenie ako je 

to momentálne. Je potrebné pomôcť daným subjektom s tým, čo robia.  

p. Petrík – sa dotazoval, či sa bude o.z. podieľať aj na úhrade energií. 

p. Sedláčková – odpovedala, že energie v ostatných KS vo výpožičke platí mesto 

Trenčín. 

13:12 hod. - prišiel pán Potočný  

p. Petrík – navrhol pozmeňovací návrh, aby si daný prenajímateľ hradil energie 

v danom objekte. 

p. Sedláčková – informovala, že väčšinou v marci sa dáva ucelený výpis energií za 

predchádzajúci kalendárny rok. 

p. Barčák – je toho názoru, že v prípade platenia energií by to bolo pre činnosť KS 

Zlatovce likvidačné. 

p. Petrík – oponoval, že celý objekt žije a je vysvietený, je stále využívaný a činný 

a dokáže si na tie energie zarobiť. 

p. Bystrický – informoval, že nepodporí pozmeňovací návrh pána Petríka. Aktuálne 

sú nemalé financie poskytované pre EHMK a KKC Hviezda. Mali by sa podporiť aj 

domáce subjekty.  

p. Gabriel – súhlasil s p. Bystrickým, ale podľa jeho názoru v súčasnosti nie je možné, 

aby boli veci dané niekomu zadarmo a bez obmedzení. Spoločná filozofia bola spolu 



s FMK, aby sa podieľal nejakým zlomkom na dianí, ako aj materiálno technickým. Nie 

je možné, aby to bolo neobmedzené. 

p. Barčák – oponoval, že v súčasnosti je ťažko definovateľné, koľko by mal daný 

subjekt platiť, resp. akú časť, keď  nemáme informáciu koľko sa zaplatilo za 

predchádzajúce obdobie. 

p. Petrík – zdôraznil, že pokiaľ by si daný nájomca podieľal na platbe energií, budú 

opatrnejší budú viac šetriť.  

p. Mišáková – mali by sme požiadať finančnú a majetkovú komisiu, aby sa vyjadrila 

prípadne k tomu, či je možné nájsť finančný kľúč k tomu, koľko by malo dané 

spolupodieľanie byť. 

p. Vaňo – ukončil diskusiu a vyzval p. Mišákovú a p. Petríka na prednesenie 

pozmeňovacích návrhov. 

p. Mišáková – navrhuje nasledovný pozmeňovací návrh: 2a) Súhlasíme s výpožičkou 

KS Zlatovce na dobu neurčitú pre OZ Občania pre Trenčín, ale s výpovednou lehotou 

na 3 mesiace.  

Hlasovanie: ZA:  4 (M. Petrík, Z. Mišáková, D.Gabriel, M. Potočný) 
PROTI: 2 (T. Vaňo, M. Barčák) 
ZDRŽAL SA: 1 (K. Bystrický) 

Pozmeňovací návrh 2a) bol schválený. 

p. Petrík – navrhol nasledovný pozmeňovací návrh: : 2b) OZ Zlatovce ako 

vypožičiavateľ si bude hradiť energie počas doby výpožičky KS Zlatovce. 

Hlasovanie: ZA:  1 (M. Petrík) 
PROTI: 3 (T. Vaňo, M. Barčák, K. Bystrický) 
ZDRŽAL SA: 3 (Z. Mišáková, M. Potočný, D. Gabriel) 

Pozmeňovací návrh 2b) nebol schválený. 

p. Vaňo – nakoľko nikto z prítomných nemal žiaden pozmeňujúci návrh na doplnenie, 

vyzval na hlasovanie k žiadosti OZ Občania pre Trenčín.  

Uznesenie: KKaCR súhlasí s výpožičkou KS Zlatovce pre OZ Občania pre 

Trenčín na dobu neurčitú s výpovednou lehotou 3 mesiace. 

Hlasovanie: ZA:  4 (T. Vaňo, M. Potočný, Z. Mišáková, K. Bystrický) 
PROTI: 1 (M. Barčák) 
ZDRŽAL SA: 2 (M. Petrík, D. Gabriel) 

 Uznesenie bolo schválené. 



Bod 3) Rôzne 

p. Vaňo – vyzval prítomných na diskusiu. 

p. Mišáková – požiadala o zaslanie nákladov na energie v kultúrnych strediskách 

Mesta Trenčín za rok 2023. 

p. Petrík – požiadal aj využiteľnosť ku každému z jednotlivých stredísk. Pri KS 

Zlatovce požiadal aj kedy bola spustená prevádzka. 

p. Bystrický – sa dopytoval ohľadom súčasného stavu projektov EHMK a KKC 

Hviezda. 

p. Potočný – informoval, že je naplánovaná prezentácia EHMK pre poslancov. 

p. Petrík odišiel 

p. Vaňo – informoval, že na ďalšie zasadnutie KKaCR  budú pozvaní predstavitelia 

KIT n.o., aby informovali o výsledkoch kontroly EC v júli a stave pripravenosti na EHMK 

2026 a taktiež KKC Hviezda s informáciou o fungovaní centra. 

p. Vaňo – požiadal o to, aby odmietnutí záujemcovia o predaj na jarmokoch mesta 

dostali zreteľnú informáciu, kto o ich neprijatí rozhodol, nakoľko bol v 

telefonáte,  obvinený, že o neprijatí rozhodla Komisia KaCR. Ale upozornil na to, že je 

to záležitosť ÚKIS-u. 

p. Vaňo – nakoľko nebol už žiadny príspevok k danému bodu, komisiu ukončil. 

Zapísala: Mgr. Michaela Třetinová 

V Trenčíne, 24.septembra 2024 

Ing. Tomáš Vaňo 
predseda KKaCR 


